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P R O T O K Ó Ł Nr XXII/09 
z XXII Sesji Rady Gminy Stara Biała 
odbytej w dniu 12 listopada 2009 r. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2010. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2010 i zwolnień w tym podatku na terenie 
Gminy Stara Biała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych 
trzech kwartałów 2009 r. jako podstawy naliczenia podatku rolnego w 2010 r. na 
obszarze gminy Stara Biała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie czynności 
związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę gruntu połoŜonego 
w m. Mańkowie (dz. nr 124/2, 124/8). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, trybu 
i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji oraz terminu i sposobu 
rozliczenia dotacji z budŜetu gminy Stara Biała dla innych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stara Biała przez osoby prawne 
lub fizyczne. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Białej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Nowe Proboszczewice gm. Stara Biała.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Nowe Proboszczewice i Stare Proboszczewice gm. Stara Biała.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 145/XVIII/09 Rady Gminy Stara 
Biała z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi 
Biała gmina Stara Biała. 

17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009. 
18. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych 

za 2008 rok. 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie obrad.  
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Ad. 1  
XXII sesję Rady Gminy Stara Biała otworzył Jan Wrześniewski – Przewodniczący 
Rady Gminy. Stwierdził, Ŝe zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych 
co stanowi quorum, wobec czego Rada moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały.  
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję, 
radnych, sołtysów i gości zaproszonych. 
 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 920 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Ad. 2  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
porządku obrad. Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do 
proponowanego porządku obrad.  
Radny Stanisław Wi śniewski  zgłosił wniosek, aby do porządku obrad po punkcie 
2 wprowadzić punkt 3 - Wystąpienie Społecznego Komitetu na Rzecz Ekologii 
z siedzibą w Wyszynie w sprawie ZUOK w Kobiernikach.  
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek radnego Stanisława 
Wiśniewskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Wynik głosowania: „za” głosowało 12  radnych 
   „przeciw” głosowało 0 radnych 
   „wstrzymujący się” był 1 radny 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe wniosek radnego Stanisława Wiśniewskiego 
został przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z naniesioną 
poprawką. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie (14 głosów „za”). 
 
Ad. 3 
Wystąpienie Społecznego Komitetu na Rzecz Ekologii z siedzibą w Wyszynie 
w sprawie ZUOK w Kobiernikach.  
Wójt  przedstawił obecną sytuację ZUOK –u. 
Na wniosek ZUOK – u toczą się trzy postępowania administracyjne w sprawie 
wydania decyzji środowiskowych:  

1. dotyczącej podwyŜszenia kwater do składowania odpadów, 
2. dotyczącej odgazowywania obecnie eksploatowanych kwater, 
3. dotyczącej budowy nowej kwatery do składowania odpadów. 

− Urząd Gminy wydał pozytywną decyzję środowiskową na 
odgazowywanie istniejących niecek z odpadami. 

− W sprawie podwyŜszenia obecnie eksploatowanych niecek została 
wydana decyzja negatywna. Podstawowym argumentem tej decyzji jest 
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problem odorów, z którymi Zakład nie moŜe się uporać. ZUOK od tej 
decyzji wniósł odwołanie do SKO i decyzja ta została uchylona. Trwają 
teŜ rozmowy z prezydentem Piotrem Zawidzkim w sprawie rozwiązania 
tego problemu. 

− W sprawie budowy niecki w rynnie kobiernickiej zlecone zostało 
dodatkowe opracowanie opinii Państwowemu Instytutowi 
Geologicznemu w Warszawie dotyczące oceny moŜliwości lokalizacji 
niecki w tym miejscu. Decyzja zostanie wydana po uzyskaniu tej opinii. 

ZUOK złoŜył równieŜ skargę na opieszałość działalności Wójta. SKO po 
dogłębnej kontroli dokumentów uchybień nie dopatrzyło się. 

P. Wodnicki  ze Społecznego Komitetu na Rzecz Ekologii podkreślił obecną 
uciąŜliwość zakładu. Nadmienił, Ŝe powinno być odgazowanie niecek, 
natomiast w chwili obecnej Ŝadnego odgazowania nie ma.  
Następnie głos zabrał p. Markuszewski . Podkreślił on, Ŝe obecnie 
eksploatowane niecki miały wystarczyć do 2012 roku. Jednak ze względu na 
to, Ŝe odpady były przyjmowane w duŜej ilości spoza terenu gminy oraz 
w związku z zaprzestaniem funkcjonowania biostabilizatora, ilość odpadów na 
składowisku drastycznie wzrasta. W związku z tym znacznie została juz 
przekroczona wysokość kwater niŜ dopuszczał projekt budowlany. Zatem 
p. Markuszewski zwrócił się z prośbą do radnych o zainteresowanie się 
tematem. 
Reprezentant Stowarzyszenia Na Rzecz Sikorza i Okolic – p. Gretkowicz 
stwierdził, Ŝe Wójt robi wszystko, Ŝeby społeczeństwo było niedoinformowane 
w sprawie. Gdyby ludzie byli bardziej świadomi, nie inwestowaliby 
w budownictwo domków jednorodzinnych w tamtych okolicach. W związku 
z taką uciąŜliwością tematu, prosi o wydanie negatywnej decyzji dotyczącej 
rozbudowy ZUOK. 
Po wysłuchaniu gości głos zabrał radny powiatowy – Marek Moderacki , który 
zaproponował zorganizowanie sesji poświęconej tylko problemom ZUOK. 
W tym miejscu głos zabrał Przewodnicz ący Rady , który stwierdził, 
Ŝe przedstawiona sytuacja jest radnym znana. Zadał zgromadzonym pytanie: 
co zatem zrobić ze śmieciami w przypadku zamknięcia zakładu? 
Ponownie zabrał głos p. Markuszewski , który powiedział, Ŝe w 2007 roku 
ZUOK zapewnił, Ŝe odory zostaną zlikwidowane, a zakład będzie 
funkcjonował dobrze. Od tamtej sytuacji minęło 2 lata, a poprawy sytuacji nie 
ma; zapewnienia nie zostały wyegzekwowane. 
Radny Władysław Mikołajczyk  podtrzymał głos radnego powiatowego – 
Marka Moderackiego odnośnie zorganizowania sesji poświęconej ochronie 
środowiska. 
Ponownie głos zabrał Wójt . Przedstawił historię, od kiedy uciąŜliwość zakładu 
zdecydowanie wzrosła. Stwierdził, Ŝe niewątpliwie przyczyną obecnej sytuacji 
zakładu są błędy w zarządzaniu firmą. Podkreślił równieŜ, Ŝe kiedy powstał 
„Społeczny Komitet na Rzecz Ekologii” uznano go za „swoisty głos ludu” 
działający na rzecz gminy. Komitet ten ma wgląd do wszystkich dokumentów 
sporządzanych w postępowaniach dotyczących ZUOK – u. 
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Wójt poinformował teŜ, Ŝe kaŜdy organ działa w granicach swoich kompetencji 
i moŜe wydawać ściśle określone decyzje. Taką decyzja jest miedzy innymi 
pozwolenie zintegrowane wydane przez Wojewodę Mazowieckiego, w którym 
mówi się o wszystkich obowiązkach zakładu. Jak do tej pory Wojewoda nie 
znalazł podstaw do uchylenia tego pozwolenia. ZUOK jest stroną 
w postępowaniu i jak kaŜda z działających stron – ma swoje prawa. Dlatego 
nie da się jedną decyzją zamknąć ZUOK – u.  
Przewodniczący Rady poinformował, iŜ Rada zastanowi się nad organizacja 
sesji poświęconej sprawom ochrony środowiska. 
 

O godzinie 1030 na posiedzenie Rady przyszedł radny Mariusz Downawowicz. 
 
Ad. 3 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, Ŝe radni wraz z zaproszeniami otrzymali 
projekt protokołu z posiedzenia XXI sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, 
czy zgłaszają uwagi i zastrzeŜenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt protokołu z XXI sesji. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Protokół przyj ęto wi ększością głosów (14 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”). 
 
Ad. 4 
Wójt Gminy  złoŜył informację o pracach w okresie między sesjami: 

• We wrześniu organizowane były zebrania wiejskie, których główną tematyką 
było zagospodarowanie środków finansowych wyodrębnionych w budŜecie 
gminy w ramach funduszu sołeckiego. Propozycje przedstawione przez 
sołectwa zostaną wprowadzone do budŜetu gminy na rok 2010. 

• 30 października 2009 roku Gmina Stara Biała podpisała umowę 
z Samorządem Województwa Mazowieckiego o przyznanie pomocy w ramach 
działania "Odnowa i Rozwój Wsi"  objętego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 - 2013 na realizację operacji "Budowa świetlic 
wiejskich". Kwota dofinansowania - 465 183 zł, co stanowi 75% kosztów 
kwalifikowalnych. W ramach operacji realizowana będzie budowa dwóch 
świetlic wiejskich w miejscowościach Bronowo-Zalesie i Dziarnowo.  

• Prawdopodobnie w grudniu zostanie rozstrzygnięty konkurs na 
dofinansowanie działania: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności 
wiejskiej w ramach programu PROW. Gmina składała wniosek 
o dofinansowanie na budowę II etapu kanalizacji sanitarnej w m. Brwilno. 

• Gmina podpisała umowę o udzielenie dotacji celowej z budŜetu województwa 
mazowieckiego z Urzędem Marszałkowskim oraz umowę na dofinansowanie 
inwestycji ze środków budŜetowych z Ministerstwem Sportu i Turystyki na 
budowę boiska Orlik. KaŜda z tych umów określa kwotę dofinansowania 
w wysokości 333 000,00 złotych.  

• Prawdopodobnie w przyszłym roku zostanie ogłoszony kolejny nabór 
wniosków w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na działanie 321 
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-  Odnowa i rozwój wsi. Gmina planuje złoŜyć wniosek o dofinansowanie 
inwestycji - zagospodarowanie terenów sportowych w Białej i w Nowych 
Proboszczewicach. 

• W najbliŜszym czasie Związek Gmin regionu Płockiego powinien podpisać 
umowę z Urzędem Mazowieckim na dofinansowanie budowy drogi Nowa Biała 
– Mańkowo i Kobierniki. Zgodnie z ustawą przy prawidłowo sporządzonym 
wniosku – dotacja powinna wynosić 75 %, natomiast MJWPU, chcąc 
zadowolić większą ilość ubiegających się o dotację gmin, przyznała środki 
pienięŜne w róŜnej wysokości, np. 25 %, 30%, 50 % kosztów kwalifikowanych 
całości inwestycji. Beneficjenci zaprotestowali twierdząc, iŜ zmniejszanie 
dofinansowania jest bezzasadne. Zatem w MJWPU powstał problem – skąd 
zdobyć finanse na pokrycie 75 % kosztów inwestycji w gminach objętych 
dofinansowaniem, lub teŜ  - w jaki sposób zmniejszyć liczbę gmin objętych 
dotacją? Zaczęto ponownie weryfikować złoŜone wnioski w celu wyszukania 
uchybień, co umoŜliwiłoby cofnięcie przyznanej dotacji. Urząd Marszałkowski 
dokonał kontroli wniosku złoŜonego przez Gminę Stara Biała i kontroli 
dotyczącej realizacji zadań, które zostały wykonane w zakresie budowy drogi 
Nowa Biała – Mańkowo. Uchybień takich nie stwierdzono. Zatem w dalszym 
ciągu pozostaje nam czekać na pozytywne zakończenie tej sprawy. 

• W najbliŜszym czasie nastąpi rozstrzygnięcie konkursu oświatowego 
i ogłoszone zostaną listy rankingowe. Gmina składała wniosek pod nazwą 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych w Gminie Stara Biała poprzez 
rozbudowę i modernizację Zespołu Szkół w Maszewie DuŜym 
i Starych Proboszczewicach”  do RPO WM w ramach działania 
7.2 Infrastruktura słuŜąca edukacji.  

• W ramach Związku Gmin, a być moŜe i we współpracy ze Starostwem 
Powiatowym zostanie sporządzony wniosek do RPO WM na 
termomodernizację budynków uŜyteczności publicznej, tj. budynku urzędu 
gminy, budynku szkoły w Starych Proboszczewicach oraz budynku szkoły 
w Maszewie DuŜym. Inwestycja ta planowana jest do wykonania na 2011 rok. 

• Pojawiła się nowa alternatywa wykonania oświetlenia ulicznego w miejscach, 
gdzie nie ma linii energetycznej. Jest to tzw. oświetlenie hybrydowe – tzn. na 
jednym maszcie montowane są baterie słoneczne oraz wiatrak. W zaleŜności 
od warunków atmosferycznych energia elektryczna pozyskiwana jest ze 
słońca, bądź z wiatru. Koszt jednej lampy wynosi ok. 20 tys. złotych. Gdyby 
moŜna było pozyskać dofinansowanie do takiej inwestycji w wysokości 85 % - 
moŜna by było pokusić się o ustawienie kilku takich lamp na terenie gminy.   

• Gmina złoŜyła wniosek o dofinansowanie z „Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2008 – 2011” na budowę drogi 
Stara Biała – Srebrna. Wniosek został wysoko oceniony – 46. miejsce na 192 
złoŜone wnioski. JednakŜe zdobyta ilość punktów (103) nie wystarczyła, aby 
otrzymać dofinansowanie. Dotacją zostało objętych 41 gmin, które otrzymały 
104 pkt. i więcej. Przy cenach produktów i usług kształtujących się na 
tegorocznym poziomie lub nieco wyŜszych, istnieje jeszcze szansa na objęcie 
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naszej gminy dofinansowaniem. ZłoŜyliśmy równieŜ zastrzeŜenia do oceny 
wniosku i czekamy obecnie na dalsze rozstrzygnięcia tej sprawy. 

• W ostatnim czasie zostały oznakowane ulice w Białej oraz Maszewie DuŜym. 
• W kwestii przedłuŜenia kursu autobusu linii Nr 18 przeprowadzono konsultacje 

z KM oraz z mieszkańcami gminy. W wyniku tych konsultacji wypracowano 
wniosek, aby nie przedłuŜać kursu tej linii, a utworzyć dodatkową linię. 
Wówczas autobus jeździłby od strony Maszewa DuŜego do PKN ORLEN 
brama I i z powrotem. 
 

Ad. 5 
Przewodniczący poszczególnych komisji złoŜyli sprawozdania z odbytych posiedzeń  
w okresie między sesjami.  
W okresie tym odbyło się jedno wspólne posiedzenie komisji, którego tematyką było 
omówienie wniosków inwestycyjnych do budŜetu na 2010 rok. 
Ponadto Komisja Rewizyjna  obradowała 2 razy. Tematyką obrad była analiza 
i ocena realizacji inwestycji zgodnie z Planem Rozwoju Lokalnego, zaopiniowanie 
projektów uchwał w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2010 rok. 
Listopadowe posiedzenie komisji poświęcone było ocenie informacji 
o pozyskiwanych środkach pozabudŜetowych, zapoznaniu się z wnioskami 
inwestycyjnymi opracowanymi przez Urząd Gminy na 2010rok oraz ocenie informacji 
Urzędu Gminy o przygotowaniach do zimy. 
Komisja Bud Ŝetowa  w okresie międzysesyjnym obradowała dwa razy. W tym czasie 
zajmowała się analizą realizacji inwestycji bieŜących i wieloletnich oraz ich zgodności 
z Planem Rozwoju Lokalnego na lata 2007-2013, oceną pozyskiwania środków 
pozabudŜetowych oraz analizą wydatkowania środków przeznaczonych na remonty 
szkół i kluby sportowe. 
Komisja Polityki Społecznej  między sesjami spotkała się raz i zajmowała się 
analizą realizacji inwestycji oraz oceną pozyskiwania środków pozabudŜetowych. 
 
Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś z radnych zgłasza zastrzeŜenia do 
sprawozdań. Radny Mariusz Downarowicz zaproponował, aby tak ustalić plany pracy 
komisji, Ŝeby omawiane tematy nie powtarzały się. 
 
Ad. 6 
W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych oraz ud zielenie odpowiedzi” 
poruszono następujące tematy: 
Radny Marek Krajewski: 

• Prośba o wyczyszczenie z plakatów słupa informacyjnego przy kościele 
w m. Maszewo DuŜe. 

Radny Piotr Rutkowski: 
• Prośba o wytyczenie przejścia dla pieszych na drodze powiatowej przy 

Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej w Nowym Trzepowie. 
• Na jakim etapie jest sprawa budowy drogi powiatowej ze skrzyŜowaniem 

z drogą krajową Nr 60 w m. Nowe Trzepowo? 
 



7 
 

Radny Stanisław Wi śniewski:  
• Prośba o wystąpienie do Zarządcy Dróg Powiatowych w sprawie naprawy 

poboczy przy zjeździe z drogi wojewódzkiej na drogę powiatową 
w m. Wyszyna na odcinku ok. 200 metrów. W związku z tym, Ŝe na całym 
odcinku tej drogi pobocza znajdują się wyŜej niŜ jezdnia, gromadząca się na 
powierzchni jezdni woda opadowa rozmiękcza ją, a tym samym powoduje jej 
uszkodzenie.  

Sołtys Stanisław Wi ęckowski: 
• Prośba o wytyczenie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej przy 

remizie OSP w m. Maszewo.  
• Prośba o namalowanie linii ciągłej na drodze gminnej prowadzącej przez las 

z Maszewa DuŜego do Maszewa. Temat ten poruszany był podczas spotkania 
sołeckiego. Czy poczynione zostały w tej kwestii jakieś kroki? 

Radny Włodzimierz Kajkowski: 
• Czy wykonany został projekt ulicy Umińskiego w Starych Proboszczewicach? 

Radny Wojciech śółtowski: 
• W związku z pracami nad oznakowaniem ulic w m. Biała, prośba o ustawienie 

dodatkowych znaków informacyjnych przy skrzyŜowaniach dróg. 
Przewodnicz ący Rady Jan Wrze śniewski: 

• Prośba o sporządzenie tablicy informacyjnej z rozrysowanym planem ulic dla 
m. Maszewo DuŜe. 

 
Odpowiedzi Wójta: 

• Na pytanie radnego Marka Krajewskiego : 
� Prośba jest faktycznie do niezwłocznego zrealizowania. 

• Na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego : 
� Sprawa wytyczenia przejścia dla pieszych na drodze powiatowej 

w m. Nowe Trzepowo zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych. 

� Projekt techniczny budowy tej drogi jest na ukończeniu. Obecnie trwają 
uzgodnienia projektu technicznego skrzyŜowania z rurociągami 
„pernowskimi”. Zgodnie z warunkami technicznymi wydanymi przez 
PERN  w zakresie obowiązków gminy miałoby być wykonane 
„odkrycie” rurociągów, zmiana powłoki antykorozyjnej na nich oraz 
połoŜenie płyt odciąŜających. Ze wstępnego rozeznania wynika, iŜ 
zabezpieczenie antykorozyjne wiąŜe się z duŜym zakresem oraz 
wysokimi kosztami prac. Zatem w dalszym ciągu trwają uzgodnienia 
w kwestii zakresu wykonywanych prac przez gminę. 

• Na pytanie radnego Stanisława Wi śniewskiego:  
� Sprawa zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych. 

• Na pytanie sołtysa Stanisława Wi ęckowskiego : 
� W sprawie wytyczenia przejścia dla pieszych w m. Maszewo, gmina 

wystąpiła do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, jednakŜe ze 
względu na warunki atmosferyczne w okresie zimowym nie montuje się 
oznakowania poziomego na jezdniach. 
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� Namalowanie linii ciągłej na drodze gminnej związane jest 
z opracowaniem zmiany organizacji ruchu. Prawdopodobnie linię ciągłą 
moŜna umieścić na drodze mającej przynajmniej 6 metrów szerokości. 

• Na pytanie radnego Włodzimierza Kajkowskiego:  
� Projekt techniczny ulicy Umińskiego w Nowych Proboszczewicach 

właściwie jest ukończony. Trwają jeszcze ostatnie uzgodnienia 
z Zakładem Energetycznym. 

• Na prośbę radnego Wojciecha śółtowskiego : 
� Dotychczas na oznakowanie ulic wydała gmina 50 tys. złotych. 

Faktycznie, patrząc obiektywnie – tych tablic jest za mało. Gdyby 
skrupulatnie podejść do tematu – naleŜałoby wydatkować dodatkowe 
środki na ten cel. Być moŜe naleŜy na razie zostawić temat w obecnym 
stanie i poczekać jak będzie funkcjonowało to w praktyce. 

• Na prośbę Przewodnicz ącego Rady Jana Wrze śniewskiego : 
� Jeśli chodzi o m. Biała, to nie ma potrzeby sporządzać tablicy 

informacyjnej z planem ulic. Natomiast w przypadku m. Maszewo DuŜe 
– wniosek jest faktycznie zasadny. Ponadto jesteśmy w trakcie  
sporządzania interplanu, czyli internetowego planu gminy Stara Biała. 
 

Ad. 8 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie gminy. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
  
Ad. 9 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 
2010. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 10 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2010 i zwolnień w tym 
podatku na terenie Gminy Stara Biała. 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 11 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie obniŜenia ceny 
skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2009 r. jako podstawy naliczenia 
podatku rolnego w 2010 r. na obszarze gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad.12 
Przewodnicz ący Rady przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę 
gruntu połoŜonego w m. Mańkowo (dz. nr 124/2, 124/8). 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 13  
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji, trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania 
dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia dotacji z budŜetu gminy Stara Biała dla 
innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stara Biała 
przez osoby prawne lub fizyczne. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt  wyjaśnił, iŜ na poprzedniej sesji podejmowana była uchwała w tej sprawie, 
jednakŜe nie zostały w niej określone wszystkie warunki przyznania dotacji. Stąd teŜ 
naleŜało  wprowadzić stosowne poprawki i dlatego podejmowana jest ta uchwała 
ponownie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
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Ad. 14 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białej. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Władysław Mikołajczyk spytał, czy nie byłoby korzystniej, gdyby uchwała ta 
weszła w Ŝycie z dniem 1 stycznia 2010 roku?  
Wójt  wyjaśnił, iŜ termin rozpoczęcia i zakończenia przekształcania SP ZOZ w NZOZ 
określony w projekcie uchwały jest właściwy, gdyŜ likwidacja SP ZOZ nie moŜe 
odbyć się wcześniej niŜ rejestracja NZOZ. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zwrócił uwagę na fakt, Ŝe w sąsiadującej z gminą 
Stara Biała gminie Gozdowo SP ZOZ równieŜ zostanie przekształcony w NZOZ. 
W projekcie uchwały przedstawionej przez Wójta widnieje zapis, Ŝe pacjenci z terenu 
naszej gminy będą mieli zapewnioną opiekę zdrowotną przez ośrodek zdrowia 
w Gozdowie. Jak to zatem jest moŜliwe, skoro tamtejszy ośrodek równieŜ będzie 
przekształcany? 
Wójt  wyjaśnił, iŜ następcą SP ZOZ w Białej będzie  NZOZ i nastąpi to automatycznie. 
Zatem taki zapis jest czysto formalny. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto wi ększością głosów (13 głosów „za”, 2 „wstrzymujących się”). 
 
Ad. 15 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Nowe Proboszczewice gm. Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 16 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Nowe Proboszczewice i Stare Proboszczewice gm. Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
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Ad. 17 
Przewodnicz ący Rady  przedłoŜył radnym projekt uchwały w sprawie w sprawie 
zmiany Uchwały Nr 145/XVIII/09 Rady Gminy Stara Biała z dnia 12 marca 2009 r. 
w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi Biała gmina Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, Ŝe wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie.  
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Uchwał ę przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
 
Ad. 18. 
Zgodnie z ustawą o systemie oświaty Wójt przedłoŜył Radzie Gminy informację 
o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009. Informację stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. 19 
Przewodnicz ący Rady  oraz Wójt  przedstawili informacje dotyczące analizy 
oświadczeń majątkowych za 2008 rok. (Załącznik do protokołu). 
 
Ad. 20 
Zapytania i wolne wnioski. 

• Wójt poinformował zebranych o trwających pracach nad zmianą studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stara 
Biała. Planista Alicja Pejta – Jaworska przedstawiła więcej informacji na ten 
temat. 

• Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Ziemi Płockiej – LGD Maciej Jabłoński 
przedstawił informacje na temat planowanych naborów wniosków na lata 
2009-2010.  
Wójt poinformował zebranych, iŜ w ramach działania tego stowarzyszenia 
planowane jest złoŜenie przez gminę wniosku na wyremontowanie elewacji 
budynku ośrodka zdrowia w Nowych Proboszczewicach oraz na remont 
i wyposaŜenie świetlicy wiejskiej we Włoczewie. 
 

Ad. 21 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie o godz. 1350. 
 
 
 
 
 
Protokolant 
Joanna Finkowska - Prusak 


